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رشد۱۳۰ درصدی صدور اسناد مالکیت در استان یزد
 یزد- صادقی مقدم- مدیرکل ثبت اسناد و املاک استان یزد با اشاره به رشد 
۱۳۰ درصدی صدور سند مالکیت در این استان گفت: صدور سند مالکیت 

کاداستری در ۱۱ ماه امسال از ۱۰۰ هزار برگ گذشت.
»مهدی اقبال« با بیان اینکه با تلاش جهادی همکاران ، برگ زرین دیگری در عملکرد این 
اداره کل به ثبت رسیده است، اظهار کرد: از ابتدای امسال در راستای تحقق فرمایشات رهبر 
معظم انقلاب و اجرای کامل قانون حدنگار، فعالیت جهادی و خدمت بی منت و صادقانه در 
دستور کار قرار گرفت.وی افزود: در این راستا یکی از فعالیت های برنامه ریزی شده، تعویض اسناد 
دفترچه ای به کاداستری و صدور اسناد کاداستری مالکیت املاک و اراضی بود که در این بخش، 
رشد بسیار خوبی را تاکنون شاهد بوده ایم.عضو شورای حفظ حقوق بیت المال یزد تصریح کرد: 
حمایت های مجموعه های قضایی و دولتی به ویژه شوراهای قضایی و شورای حفظ حقوق بیت 
المال منجر به صدور حدود ۱۰۳ هزار برگ سند مالکیت کاداستری در این اداره کل طی ۱۱ ماه 
شده است.مدیر کل ثبت اسناد و املاک استان ادامه داد: این در حالی است که این میزان در طول 
۱۱ ماه سال گذشته ۷۹ هزار و ۵۰۰ برگ بوده که بیانگر رشد ۱۳۰ درصد صدور سند مالکیت 
کاداستری در سال ۱۴۰۲ است.وی با اشاره به اهمیت صدور اسناد کاداستری در تأمین امنیت 
قضایی و بهداشت حقوقی جامعه، گفت: ماهیت فیزیکی مطلوب، ضریب امنیتی بالا، جلوگیری از 
تجاوز دیگران به زمین  های شخصی و دولتی، قابلیت احیا در صورت وقوع حوادث غیرمترقبه به 
دلیل نگهداری اسناد در چند نقطه از جمله مزایای اسناد حدنگار است. اقبال در پایان ابراز امیدواری 
کرد با اجرای کامل قانون حدنگاری و صدور اسناد کاداستری زمینه حمایت و پشتیبانی بیشتر از 
تولید و رونق اقتصادی و نیز سرمایه گذاری فراهم شد و دعاوی مربوط به حوزه زمین و مسکن 

و نهایتا پرونده های تشکیلی این بخش در محاکم قضایی کاهش یابد.

کسب رتبه دوم آبفای استان اصفهان در ارزیابی 
مدیران ارشد شرکت های آب و فاضلاب کشور

شــرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در 
ارزیابی داخلی مدیران ارشد شرکت های آب 
و فاضلاب سراسر کشور بر اساس عملکرد 

سال ۱4۰۱،  جایگاه دوم را کسب کرد.
فرایند این ارزیابی با مشارکت معاونت ها، دفاتر مستقل و 
ارزیابان دفاتر تخصصی شرکت مهندسی آب و فاضلاب 
کشــور و تیم های ارزیابی عملکرد شرکت های آب و 

فاضلاب سراسر کشور و با هدف سنجش موفقیت های شرکت ها در اجرای برنامه ها و تحقق 
اهداف ابلاغی انجام شد.گفتنی است در این فرایند، ۳۴ شرکت آب و فاضلاب سراسر کشور، در 
۴ جنبه ذینفعان کلیدی، امور مالی، فرایندهای کلیدی و رشد و یادگیری در مجموع با 6۵ شاخص 
مورد ارزیابی قرار گرفتند که شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان با ۹۷.۹۹ درصد میانگین 

تحقق مجموع شاخص ها در ۴ جنبه اصلی، جایگاه دوم را کسب نمود.

از تغذیه و علوفه دهی به حیات وحش خودداری کنید
یزد- صادقی مقدم- رییس اداره حفاظت محیط زیســت شهرستان بافق 
ضمن اشاره به نزدیک شدن گونه های جانوری حیات وحش به مناطق پایین 
دســت و روستاهای واقع در حاشیه زیستگاه ها به علت سرمای هوا، گفت: 
اداره محیط زیست برای مراقبت از این گونه ها نیازمند کمک مردم بومی است.
»محمدرضا خواجه« اظهار کرد: بارش برف در ارتفاعات، سرمای فراوان، یخ زدن روان آب ها 
و کمبود غذا ســبب شده شماری از گونه های جانوری برای یافتن غذا به مناطق پایین دست 
و روستاهای واقع در حاشیه زیستگاه ها بیایند.وی ضمن اشاره به اجرای برنامه های حفاظتی 
و مراقبتی ویژه  توســط نهادهای متولی در حوزه حیات وحش و محیط زیســت، اظهار کرد: 
هرچند برای نزدیک شدن وحوش به نواحی مسکونی، برنامه های گشت و پایش ترسیم شده 
اما حفاظت و صیانت از این زیســتمندان بدون اهتمام آحاد مردم و ســاکنین واقع در مناطق 
پیرامونی زیستگاه های حیات وحش دشوار و در برخی موارد غیرممکن است.خواجه اظهار کرد: 
از شهروندان و به ویژه روستاییان انتظار می رود در صورت مشاهده هر گونه حیات وحش آسیب 
دیده در روستا و یا هر گونه تخلفات مبنی شکار یا زنده گیری حیات وحش، مراتب را به ادارات 
حفاظت محیط زیست شهرستان و یا واحدهای محیط بانی اطلاع داده و از تغذیه و علوفه دهی 
به حیات وحش خودداری کنند.خواجه در پایان ضمن اشاره به بارش برف و بحران آب و  هوای 
پیش آمده، اظهار کرد: هرچند ماموران یگان حفاظت با حضور در منطقه تدابیری از جمله انتقال 
علوفه در نقاط حساس و همچنین افزایش اقدامات حفاظتی و گشت و کنترل پیش بینی شده اما 

از  افراد بومی منطقه نیز درخواست همکاری با محیط بانان را داریم.

برقراری ارتباط مخابراتی صددرصد شعب اخذ رای  
مخابرات منطقه گلستان در روز انتخابات 

با تلاش مدیران ،روسا وکارشناسان فنی مخابرات منطقه گلستان در روز 
انتخابات وایام قبل از آن صد در صد شــعب اخــذ رای از ارتباط با کیفیت 

برخوردار بودند .
به گزارش اداره روابط عمومی مخابرات منطقه گلستان مدیران ،روسا وکارشناسان فنی مخابرات 
منطقه گلستان در روز انتخابات وایام قبل از آن با آمادگی کامل جهت تآمین ارتباط پایدار فعال 
بوده و اقدامات لازم برای پیشگیری از قطع ارتباط را انجام داده اند . دکتر غلامعلی شهمرادی 
با بیان این مطلب گفت : با تلاش کارکنان مخابرات اســتان و تمهیدات و برنامه ریزی های 
فنی صورت گرفته در ایجاد شبکه های ارتباطی و مخابراتی مناسب، زیرساخت های لازم برای 
برقراری ارتباطی امن و پایدار در روز انتخابات ۱۱ اسفند ۱۴۰۲ در استان به نحو مطلوب فراهم 
شد . وی افزود  با تلاش مجموعه کارکنان مخابرات منطقه گلستان در روز انتخابات و ایام ما 
قبل آن  ، ارتباط صد در صد شعب اخذ رای در استان برقرار بوده و هیچگونه اختلال و قطعی 

مشاهده نشده است .

 راه اندازی سایت جدید همراه اول 
در روستای سوسرای آزادشهر 

در راستای  توسعه شبکه ارتباطات سیار » همراه اول « سایت مجهز به فناوری 
4G در روستای سوسرا از توابع شهرستان آزادشهرراه اندازی شد. 

به گزارش اداره روابط عمومی مخابرات منطقه گلستان، با راه اندازی این سایت، روستای سوسرا، 
تحت پوشش نسل چهار اینترنت پرســرعت همراه قرار گرفت.  مهندس مهدی یزدانی مدیر 
ارتباطات سیارمخابرات منطقه گلستان گفت : در راستای تداوم پروژه های توسعه ای شبکه ارتباطات 
ســیار در استان سایت جدید روستای سوســرا راه اندازی که  با نصب و راه اندازی این سایت ها، 
مشــتریان تلفن همراه اول پیام های خود را از طریق voice و دیتا با کیفیت و ســرعت بالاتر 
 ۴G ۲ وG، ۳G ارسال می نمایند.وی خاطرنشان کرد: سایت  مذکور مجهز به تکنولوژی های
است که دسترسی سریع مشتریان به محتواهای موجود در فضای مجازی، بهره گیری از مطالب و 
آموزش های آنلاین، انجام امورات و کارهای غیرحضوری در حوزه های مختلف را مهیا کرده است.

فعالیتهای توسعه ای مخابرات شهرستان بندرگز 
تشریح شد

رئیس اداره مخابرات شهرستان بندرگز اهم اقدامات انجام شده درراستای 
توسعه مخابرات در این شهرستان را تشریح کرد .

به گزارش اداره روابط عمومی مخابرات منطقه گلستان ، مهندس نصیرخاری  در گفتگویی اهم 
پروژه های اجرا شده توسط مخابرات شهرستان بندرگز را تشریح و برنامه های در دست اقدام 
را اعلام کرد .وی اجرای فیبر اختصاصی برای بانک های سپه ،ملت،مهر،ملی را از مهمترین 
برنامه های انجام شده عنوان کرد و گفت : اجرای فیبراختصاصی بانک ها از برنامه های مهم 
این شهرستان بود که با تلاش همکاران ستادی وشهرستان بندرگز اجرا شده است .رئیس اداره 
مخابرات شهرستان بندرگز اقدامات انجام شده در جهت توسعه شبکه را نیز برجسته دانست و 
 ،   Voice گفت : برگردان ۹6۰ مشترک از کافو مسی  به نوری در جهت ارتقا کیفیت اینترنت و
نصب olt و fat در مرکز نوکنده را از جمله این اقدامات وهدف از انجام این طرح ها را افزایش 

کیفیت ارتباطات مخابراتی در سطح شهرستان دانست .

 تمامی روستاهای شهرستان گمیشان
 به تکنولوژی 4G مجهز شد 

در راستای افزایش رضایتمندی مشترکین از سرویس های اپراتور همراه 
اول ،با تلاش سخت کوشان مخابرات منطقه گلستان وشهرستان گمیشان 
ســایت BTS این اپراتور  در روستای های توابع شهرستان گمیشان به 

تکنولوژی 4G مجهز شد.
به گزارش اداره روابط عمومی مخابرات منطقه گلستان تمامی روستاهای شهرستان گمیشان 
به تکنوژی ۴G مجهز شد.مجید چوگان رئیس اداره مخابرات شهرستان گمیشان در این باره 
گفت :به منظور پاسخگویی به نیازهای ارتباطی مشترکان، روستای کمتر از بیست خانوار نیز به 
فناوری ۴G مجهز شد.وی با اشاره به مزایای راه اندازی این فناوری در این روستاها، گفت: با 
تجهیز روستاها به فناوری G۴، ضمن افزایش پوشش آنتن دهی، پهنای باند تلفن همراه اول و 

کیفیت ارائه اینترنت پرسرعت همراه اول در سطح روستا و نقاط اطراف افزایش خواهد یافت.

اخبار کوتاه 

شــهردار اصفهان گفت: هفته جاری 
روز درختکاری را در پیش داریم که به 
همین مناسبت ۱۱۰ هزار اصله نهال 
در شهر اصفهان کاشته خواهد شد و 
تلاش می کنیم به رغم کمبود منابع آبی، 

اصفهان همچنان باغ شهر بماند.
به گزارش خبرنگارما؛ علی قاسم زاده امروز _
شنبه دوازدهم اسفند_ در برنامه رادیویی »سلام 
اصفهان« اظهار کرد: به دنبال حماسه روز گذشته 
مردم پای صندوق های رأی، شــب گذشــته 

نیروهای شهرداری سعی کردند چهره شهر را پیرایش کنند و امروز شاهد شهری 
پاک و تمیز هستیم و امیدواریم رفته رفته آماده نوروز و میزبانی از مسافران شویم.

او ضمن تبریک ویژه به مردم برای اینکه با مشارکت خود در انتخابات کمک 
کردند تا بار دیگر در دنیا سربلند باشیم، افزود: این انتخابات امنیت و اقتداری را به 
ارمغان آورد و به طور قطعی دشمنان را مأیوس کرد و امیدواریم مقدمه ای برای 

پیشرفت کشور باشد.
شهردار اصفهان خاطرنشان کرد: افرادی که به هر علتی در انتخابات شرکت 

نکردند، از ثمرات این حماسه یعنی اقتدار و امنیت 
ملی بهره مند خواهند شد و امیدوارم در انتخابات 
بعدی بتوانند این احساس غرور ملی را تجربه 

کنند و به کمک مردم و کشور بیایند.
قاســم زاده تاکید کرد: تبریک بسیار ویژه ای 
به عنوان شهردار از طرف مردم اصفهان به رهبر 
معظم انقلاب دارم که بــا درایت، خردمندی و 
راهنمایی خود، مردم را نسبت به این انتخابات 
واقف کردند و مردم نیز همچون همیشه گوش 
به فرمان رهبــری، پای صندوق هــا آمدند و 
نقش آفرینــی کردند.او ادامه داد: هفته جاری روز درختکاری را در پیش رو داریم 
که ۱۱۰ هزار اصله نهال در شــهر کاشته خواهد شد و تلاش می کنیم به رغم 
کمبود منابع آبی، اصفهان همچنان باغ شهر بماند، همچنین پیش بینی هایی از 

جمله استفاده از آب های خاکستری انجام شده است.
شهردار اصفهان گفت: در نصف جهان حدود 6 هزار هکتار فضای سبز وجود دارد 
که پنج هزار هکتار آن تحت مراقبت شهرداری است و سعی کردیم از تک تک 

درختان شهر مراقبت کنیم تا شهروندان تنفس بهتری در شهر داشته باشند.

آذربایجان شرقی – مسلمی : شهردار 
تبریز گفت: همزمان با افتتاح ۱4 پروژه 
بزرگ شــهری، ۱4 پروژه ســرمایه 

گذاری نیز آغاز به کار خواهد کرد.
یعقوب هوشیار با اعلام این خبر، افزود: خرداد 
سال آینده همزمان با بهره برداری از ۱۴ پروژه 
بزرگ شهری، عملیات ۱۴ پروژه سرمایه گذاری 
به ارزش ۱۰۰ هزار میلیارد تومان شروع خواهد 

شد.
وی اضافه کرد: با توجه به مسائل تورمی که 

اخیرا در ترکیه و کشــورهای منطقه قفقاز بوجود آمده است، تبریز به فرصتی 
تبدیل شده و مزیت های اقتصادی خوبی در رابطه با جذب سرمایه گذار قلمداد 

می شود.
وی با اشــاره به اینکه امســال رتبه دوم صدور پروانه ساختمانی را در کشور 
داشــته ایم، خاطرنشان کرد: با توجه به ابلاغ قانون درآمدهای پایدار و با وجود 
تحمیل محدودیت های جدی در رابطه با تراکم ساخت و ساز، بعد از تهران رتبه 

دوم کشور را کسب کردیم.
شهردار تبریز افزود: در بافت فرسوده و بازآفرینی شهری هم نسبت به سرانه 
جمعیت رتبه اول کشوری را داریم و سرانه بودجه متوسط ۲۰ میلیون تومان برای 

هر نفر در بودجه سال ۱۴۰۳ در نظر گرفته شده است.
این مقام مسوول مدیریت شهری با اشاره به اینکه پروانه احداث ۴ هتل جدید 

صادر شــده است، یادآور شــد: در بخش هتل 
سازی تخفیفات بالایی در نظر گرفته شده ولی با 
توجه به استقبال گردشگران در فصل سفر برای 
احداث هتل و هتل آپارتمان های بیشتر باز هم 

جای کار داریم.
وی با تاکید بر اینکه بحث هتل سازی یکی 
از ظرفیت های ســرمایه گذاری محسوب می 
شود، گفت: تشویقاتی که شهرداری تبریز برای 
هتل سازی مدنظر دارد و نیز برخی تسهیلات و 
امتیازاتی که دولت در نظر گرفته است، با توجه 
اماکن مناســب برای احداث هتل وجود دارد باعث ایجاد علاقمندی سرمایه 

گذاران برای مشارکت می شود.
وی خاطرنشان کرد: بحث هوشمندسازی یکی از اولویت های اصلی تبریز بود 
که طی سال گذشته و امسال قرارداد ۸۵۰ کیلومتر فیبر نوری بسته شد و تاکنون 
۱۵۰ کیلومتر اجرا شده و طبق قرارداد دو سال زمان اجرای این پروژه است که 
6 ماه از آن گذشته، مرکز مدیریت هوشمند شهری هم خردادماه سال ۱۴۰۳ 
افتتاح خواهد شد و به دنبال آن هستیم که اپ تبریز را با ۱۸ کارکرد تعریف شده 

رونمایی کنیم.
شهردار تبریز یادآور شد: یکی از مشکلات تبریز موضوع شهر بازی بزرگ این 
شهر است که با جمع آوری شهربازی ائل گلی به دلیل ثبت جهانی این مجموعه 

در حال رایزنی برای احداث شهر بازی جدید هستیم. 

گیلان – فاطمه عبــاس زاده - طی 
مراســمی و با حضور مســوولان در 
اجرای ماده 4 قانون ســند مالکیت 
اراضی روســتای جواهر دشت صادر 

شد. 
به گزارش روابط عمومی بنیاد مسکن انقلاب 
اســلامی اســتان گیلان، طی مراسمی و با 
حضور مســؤولان در اجرای ماده ۴ قانون سند 
مالکیت اراضی روستای جواهر دشت صادر شد. 
مهندس رضا شــعبانی زاده مدیر بنیاد مسکن 

انقلاب اسلامی شهرستان رودسر اظهار کرد: یکی از اقدامات مهم در راستای 
محرومیت زدایی در روستاها تحویل و تحول اراضی ملی واقع شده در محدوده 
طرح هادی روستا در قالب ماده ۴ قانون ساماندهی و حمایت از تولید و عرضه 
مسکن توسط اداره منابع طبیعی و آبخیزداری به بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
بوده که در راستای تحقق مطالبات مردم پس از بازنگری طرح هادی روستاها، 
اراضی ملی واقع در طرح پس از طی ضوابط مربوطه به بنیاد مســکن انقلاب 
اســلامی واگذار می گردد و پس از آن نیز مردم می توانند در چارچوب ضوابط 

سازمانی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی نسبت به 
اخذ مجوز لازم مبنی بر ساخت و ساز در محدوده 
طرح هادی روستا اقدام کنند. شعبانی زاده افزود: 
در راستا تفاهم همکاری بین بنیاد مسکن انقلاب 
اســلامی، اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری 
و اداره کل ثبت اســناد و املاک گیلان، اسناد 
مالکیت بیش از ۵۲ هکتار اراضی دیگر در قالب 
۲۰ برگ سند مالکیت در 6 روستای بخش رحیم 
آباد آماده و تا پایان سال جاری به بنیاد مسکن 

انقلاب اسلامی منتقل می شود. 
دکتر محمد حیدری فرماندار رودسر در این مراسم گفت: با تحویل عرصه های 
ملی واقع در طرح هادی به بنیاد مسکن، بسیاری از مشکلات بومیان شهرستان 
در حوزه منابع طبیعی رفع خواهد شد. وی بیان داشت این روند برای اولین بار در 
شهرستان از روستای جواهر دشت آغاز و در ادامه این روند برای سایر روستاهای 
شهرستان اجرایی می شــود. حیدری تصریح کرد: با اجرای ماده ۴ در محدوده 
طرح هادی روستاهای شهرستان در آینده نزدیک، مشکل خدمات رسانی به 

روستاها حل شود.

آذربایجان شرقی – مسلمی : سومین 
جلسه کمیسیون توســعه مدیریت 
شرکت برق منطقه آذربایجان برگزار 

شد.
این نشســت با هدف ارائه گــزارش اقدامات 
صورت گرفته در راســتای اجــرای »چرخه 
بهره وری« شــرکت برق منطقه ای آذربایجان 
و نیــز برخــی از برنامه های مهــم در حوزه 
»کمیســیون توســعه مدیریت« و همچنین 
مصوبات کمیته های پنجگانه تحول اداری این 

شــرکت برگزار شد.این نشست با حضور قاسمی رئیس گروه نوسازی اداری و 
مدیریت عملکرد، نیکبخت کارشــناس مسئول بهره وری سازمان مدیریت و 
برنامه ریزی استان آذربایجان شرقی، دکتر اسماعیل زاده مدیرعامل و اعضای 
کمیسیون ترتیب یافت.در این نشست، رضا نژادیان مدیر دفتر مدیریت استراتژیک 
و بهره وری شرکت برق منطقه ای آذربایجان و دبیر کمیسیون، برخی اقدامات و 
برنامه های مهم در خصوص »پروژه های بهبود« تعریف شده برای سال آتی را 

بیان و توضیحاتی ارائه داد.
دکتر اسماعیل زاده مدیرعامل شرکت برق منطقه ای آذربایجان نیز ضمن ابراز 
خرسندی از برگزاری جلسه با حضور مسئولین سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
اســتان، ابراز امیدواری کرد نتایج حاصل از این جلســات مشترک، منجر به 
بهبود فرایندهای مدیریتی، منابع انسانی و بهره وری در مجموعه شرکت برق 

منطقه ای آذربایجان باشد.در ادامه این جلسه، 
همچنین عملکرد کمیته های پنجگانه تحول 
اداری در حوزه شــرح وظایف ابلاغی و اهداف 
برنامه های اصلاح نظام اداری در سال جاری، 
توسط دبیران این کمیته ها شامل: کمیته ساختار 
و فناوری های مدیریتی، کمیته توســعه دولت 
الکترونیک و هوشــمند سازی، کمیته سرمایه 
انسانی، کمیته سلامت اداری و صیانت از حقوق 
مردم و کمیته مدیریت عملکرد، تبیین و نکات 
قابل بهبود مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفته 
و برخی مصوبات این کمیته ها، ارائه شد.قاسمی، در ادامه نشست ضمن تاکید 
بر جاری سازی مصوبات کمیته راهبری در کمیسیون توسعه مدیریت، پیرامون 
شاخص های جشنواره شهید رجایی در سال آتی و نیز شاخص های بهره وری 
و کاربرگ های های مربوطه در شرکت برق منطقه ای آذربایجان مواردی را تبیین 
کرد. در این جلسه همچنین رستمی نوشهر معاون منابع انسانی شرکت برق 
منطقه ای آذربایجان، در خصوص بهبود و روند شاخص های ارزیابی جشنواره 
شهید رجایی و همچنین روند اجرای پروژه های بهبود و اقدامات کمیته بهره وری، 
توضیحاتی ارائه داد.وی، همچنین بر ارتباط مســتمر شرکت برق منطقه ای 
آذربایجان با این سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان برای اخذ رهنمودهای لازم 
جهت رشد و شکوفایی عملکرد شرکت و دستیابی به اهداف عالیه نظام مقدس 

جمهوری اسلامی تاکید کرد.

شهردار اصفهان خبر داد:

جایگاه دوم تبریز در صدور پروانه ساختمانی؛

طی مراسمی و با حضور مسؤولان؛

با حضور دکتر اسماعیل زاده مدیرعامل شرکت؛

کاشت 110 هزار اصله نهال در اصفهان همزمان با هفته درختکاری

 رتبه نخست تبریز در بافت فرسوده 
و بازآفرینی شهری

سند مالکیت اراضی روستای جواهر دشت صادر شد

 جلسه کمیسیون  توسعه مدیریت  
شرکت برق منطقه ای آذربایجان برگزار شد

 گیلان – فاطمه عباس زاده - مدیرعامل شــرکت مخابرات در 
نشست بررســی وضعیت و پایداری انتخابات که یازده اسفند 
ماه ۱4۰۲ برگزارشد،اظهار داشــت: تلاش های شبانه  روزی 
مجموعه مخابرات در تحقق پایداری انتخابات، نمایش قدرتمندانه 
یکپارچگی و پایداری ارتباطات و کمک به رقم زدن حماسه ملی در 

انتخابات یازده اسفند،تحسین  برانگیز بوده است.
به گزارش اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شرکت مخابرات ایران، مهندس 
مجید سلطانی در نشست بررسی برخط وضعیت ارتباطی شعب اخذ رای سراسر 
کشــور، با اشاره به اینکه بر طبق آخرین گزارش   ها در برقراری ارتباطات، امروز 
یازده اسفند ماه، حقیقتا به جشن نمایش یکپارچگی و تحقق پایداری ارتباطات 
در رقم زدن حماســه ملی انتخابات تبدیل شده، اظهار داشت: هم اکنون بیش 
از نود و نه درصد ارتباط تمامی شهرســتان  ها و بخشداری  ها در سراسر کشور 
به صورت آنلاین با زیرساخت پایدار و مطمئن مخابرات به شبکه ملی اطلاعات 
متصل است.مدیرعامل شرکت در این نشست تخصصی که همزمان با برگزاری 
انتخابات مجلس شورای اسلامی و مجلس خبرگان رهبری جمعه یازده اسفند 
ماه ۱۴۰۲برگزار شد، از تمام کارکنان، مدیران و متخصصان مخابرات که به ویژه 
در روز ها و شب  های اخیر به صورت شبانه روزی به تحقق پایداری و تضمین 

ارتباطات در سراسر کشور کمک رساندند تقدیر و قدردانی کرد و افزود: با رفع موانع 
در نقاط فاقد ارتباط و شور و اشتیاق مثال زدنی  کارکنان مخابرات، بستر ارتباط در 
سراسر کشور با زیرساخت پایدار و مطمئن مخابرات در تمام شعب ثابت و سیار در 
روز انتخابات برقرار شدکه حاصل زحمات چندین ماهه کارکنان مخابرات است.
مهندس سلطانی اظهارداشت: تمام تلاش مجموعه  مخابرات بر این استوار بود که 
با مجاهدت تمام کارکنان در سراسر کشور تا قبل از زمان شروع انتخابات، نیاز 
حداکثر شعب اخذ رأی در اقصی  نقاط استان ها به لحاظ زیرساخت های مخابراتی 
تأمین شود که با مجاهدت شبانه روزی کارکنان به ویژه در بخش های شبکه، 
فناوری اطلاعات و پشتیبانی، این مورد به فضل الهی محقق شد.مهندس سلطانی 
با اشاره به اهمیت همکاری دستگاه  های اجرایی برای تأمین ارتباطات پایدار شعب 
اخذ رأی در روز انتخابات گفت: حضور پرقدرت مجموعه مخابرات در برگزاری 
حماســه انتخاباتی امروز، علاوه بر انجام وظیفه، نشان دهنده تعهد و تخصص 
تمام کارکنان و مدیران مخابرات در سراسر کشور و پایبندی خالصانه و مخلصانه 
شان به سرنوشت نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران است.مدیرعامل شرکت 
مخابرات ایران افزود: با تلاش کارکنان شــرکت مخابرات ایران و ارائه گزارش 
مدیران مخابرات مناطق در سراســر کشور، زیرساخت  های لازم برای برقراری 
ارتباطات حداکثری، امن و پایدار به نحو مطلوب فراهم شــده اســت.بر اساس 

این گزارش در این نشســت که به صورت ویدیو کنفرانسی و برخط با حضور 
تمامی مدیران مخابرات مناطق سراسر کشور در مرکز عملیات شبکه شرکت 
مخابرات برگزار شد، دکتر ابراهیم محمودزاده رئیس هیئت مدیره ، محمدمهدی 
قدمی، معاون اجرایی، مهدی طاهری، معاون مالی، رضا خلیلی، معاون شبکه، 
یوسف شکوری، معاون راهبرد، سیدمیثم سیدصالحی، معاون فناوری اطلاعات، 
 نادر صابری وند، معاون تنظیم مقررات ،حامد شیخ پور،مدیرکل ارتباطات و امور

 بین الملل و مدیران ارشد و مرتبط حوزه ستادی شرکت مخابراتی ایران در مرکز 
عملیات یکپارچه تا پایان انتخابات حضور به هم رسانده و مسائل مربوط به حوزه 

تحت مدیریت خود را تا پایان وقت به صورت حضوری مورد بررسی تخصصی 
قرار دادند.در اواسط روز انتخابات، مدیرانی از سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات 
رادیویی به نمایندگی از وزارت ارتباطات در مرکز عملیات شبکه شرکت مخابرات 
حضور به هم رســاندند تا ضمن بازدید از روند مدیریت کپارچه انتخابات توسط 
حوزه ستادی شرکت، از زحمات چندین ماهه کلیت مجموعه مخابرات کشور در 
تامین پایداری ارتباطات و برگزاری یک انتخابات باشکوه قدردانی نمایند..حسین 
صمیمی، معاون سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی، علی پژوهش، مشاور 
رئیس سازمان و محمد امامی، مدیرکل دفتر ریاست رگولاتوری، با حضور در مرکز 
عملیات یکپارچه شبکه شرکت مخابرات ایران، ضمن آگاهی از جزئیات خدمت 
رسانی خانواده مخابرات در تامین پایداری همه جانبه ارتباطات، از تلاش جهادگونه 
این مجموعه در برگزاری هر چه بهتر و مناسبت تر دوازدهمین دوره انتخابات 
مجلس شورای اسلامی و ششــمین دوره انتخابات مجلس خبرگان رهبری، 
قدردانی کردند.در ادامه این نشست که همزمان با برگزاری انتخابات و بصورت 
برخط با ارتباط ویدئو کنفرانس برگزار شد، جزییات وضعیت ارتباطی هر استان و 
همکاری همه جانبه با نهاد های اجرایی برگزاری انتخابات، به صورت لحظه ای 
و برخط توسط مدیران مخابرات مناطق و مدیران ستادی شرکت مخابرات ایران 

مورد بررسی و تبادل نظر قرار گرفت.

 تلاش  های شبانه روزی مخابرات کشور در رقم  زدن حماسه ملی انتخابات به ثمر نشست
مهندس  سلطانی اعلام  کرد

 گیلان– فاطمه عباس زاده - جلســه 
مدیریت بحران ناترازی گاز استان های 
شمال کشور به ریاست اسدالله عباسی 
استاندار گیلان در محل استانداری برگزار 

شد.
به گزارش روابط عمومی، در این جلسه استاندار 
گیلان با ضروری دانستن نهادینه سازی فرهنگ 
مصرف بهینه و ایمن گاز طبیعی در جامعه، خواستار 
تلاش همه ســازمان ها بویژه صدا و سیما برای 

تحقق این مهم شد.وی با بیان اینکه بارش های اخیر موجب بازگشت امید به استان شده است، خاطرنشان 
کرد: باید همه دستگاه ها با همکاری و تعامل مناسب زمینه استفاده حداکثری از این موهبت الهی را فراهم 
نمایند.عباسی در خاتمه از همه نهادهای و سازمان های دولتی خواست تا برای حفظ پایداری جریان گاز در 
استان و گذر از سرما نهایت همکاری را با شرکت گاز داشته باشند.همچنین در این جلسه عیسی جمال نیکویی 
مدیرعامل شرکت گاز استان گیلان گزارشی از وضعیت مصرف گاز در حوزه های مصرف ارائه کرد.مدیرعامل 
شرکت گاز استان گیلان با اشاره به سخنان وزیر نفت مبنی بر افزایش بی سابقه مصرف گاز در کل کشور 
از همه خواست در مصرف گاز صرفه جویی کنند.وی با اشاره به محدودیت ظرفیت سوخت دوم صنایع و 
نیروگاه ها در استان گفت: امیدواریم با برنامه ریزی مناسب ظرفیت این مخازن تا ۴۵ روز افزایش یابد تا مشکل 
افت و یا قطعی گاز در این بخش ها به حداقل برسد.جمال نیکویی در پایان با بیان اینکه در روزهای آینده 
شاهد وقوع یخبندان در سراسر استان هستیم، گفت: صرفه جویی در همه بخش ها بویژه بخش خانگی و نیز 

خاموشی کامل موتورخانه مدارس و ادارات تعطیل می تواند تا حد زیادی به پایداری جریان گاز کمک کند.

 جلسه مدیریت بحران ناترازی گاز 
در استانداری گیلان برگزار شد

کرمانشــاه - الهه فرهادی: آییــن بهره برداری 
از گازرســانی به ۷ روســتا و یک واحد صنعتی 
شهرســتان پاوه با حضور اســتاندار کرمانشاه، 
امام جمعه و فرماندار پاوه و جمعی از مســئولین 

شهرستان در روستای »هجیج« برگزار شد.
محمدطیب صحرایی استاندار کرمانشاه در این مراسم بیان کرد: 
تمام نعمت هایی که در این سال ها از آن استفاده کرده ایم از یک 

سرچشمه بزرگ به نام انقلاب اسلامی است.
 وی گفت: جمهوری اســلامی تمام زیرساخت های لازم را 
در این منطقه فراهم کرده اســت و مردم می توانند شروع به 

سرمایه گذاری و کارآفرینی کنند.
 صحرایــی در پایان از خدمــات و تلاش های مدیرعامل و 
مجموعه شــرکت گاز در گازرســانی به مردم تشکر کرد و از 

مردم درخواست کرد گاز را بهینه مصرف کنند.  در ادامه ماموستا 
قادری امام جمعه شهر پاوه در سخنانی از مدیرعامل و کارکنان 
شــرکت گاز تشکر و قدردانی کرد و گفت: جمهوری اسلامی 

خدمات گسترده ای به مردم منطقه ما کرده است.
 وی گفت: گازرسانی به »هجیج« علی رغم همه مشکلات و 
در شرایطی که گفته می شد کار غیرممکنی است به انجام رسید.

 ماموستا قادری تصریح کرد: مردم به شکرانه خدمات انقلاب 
در روز ۱۱ اسفندماه وفاداری خود را به نظام نشان دهند.

 ناصر حسینی مدیرعامل شرکت گاز استان کرمانشاه در ادامه 
این مراسم اظهار کرد: تمامی ۵ شهر شهرستان پاوه گازدار شده 
و از ۴۵ روستای دارای قابلیت گازرسانی آن، ۴۲ روستا گازدار و 
بقیه روستاها نیز به زودی از این نعمت الهی بهره مند می شوند و 

عملًا پرونده گازرسانی به پاوه بسته می شود.

 حســینی گفت: با پیگیری های متعدد مجــوز لازم برای 
گازرسانی به چند روستایی که قابلیت گازرسانی نداشتند دریافت 
شده و تا قبل از پایان سال پیمان سپاری و عملیات اجرایی آنها 

آغاز می شود.
 مدیرعامل شرکت گاز استان کرمانشاه با اشاره به سختی ها 
و مشقات گازرسانی به روستای هجیج، گفت: علی رغم اینکه 
سرانه گازرسانی به هجیج بیش از سرانه مصوب بود و با وجود 
همه مشکلات، هیچ چیز مانع از خدمت رسانی همکاران پرتلاشم 

در شرکت گاز استان نشد.
 حســینی در پایان ضمن تقدیم این پروژه به شهدا و مردم 
منطقه، از مردم درخواست کرد با شرکت گسترده در انتخابات 
به دشمن نشان بدهند که برای ساخت ایران قوی تر باهم متحد 

هستند.

با حضور استاندار کرمانشاه انجام شد:

افتتاح طرح گازرسانی به ۷ روستا و یک واحد صنعتی شهرستان پاوه

 آگهي مناقصه عمومی دومرحله ای
 با ارزیابی کیفی - )نوبت اول( - چاپ اول

ــه                   ــی ب ــی کیف ــا ارزیاب ــه ای ب ــی دو مرحل ــه عموم ــق مناقص ــناد؛ از طری ــدرج در اس ــرایط من ــخصات و ش ــا مش ــر را  ب ــروژه زی ــر دارد پ ــل در نظ ــهرداري باب ش
ــد: ــذار نمای ــرایط واگ ــد ش ــی واج ــی وحقوق ــذاران حقیق ــرمایه گ س

ارزش سرمایه گذاری پروژه
)ریال(

سپرده شرکت در مناقصه 
مدت )سال(صلاحیت)ریال(

مشارکت در بازسازی،
 )ROT( بهره برداری و انتقال 

پروژه های مدیریت پسماند 
شهرستان بابل

1/276/164/564/01119/721/645/640
داشتن رتبه حداقل 5 آب،راه و 
یا ساختمان و مدیریت پسماند 

از سازمان برنامه و بودجه

• مدت ساخت 1 سال
• مدت بهره برداری 6 سال

1- براورد مالی هزینه های اجرای طرح بر اساس گزارش کارشناسي رسمی و مطالعات امکانسنجی طرح از دانشکده محیط زیست دانشگاه تهران می باشد.
2- براورد اولیه هزینه گیت فی هر کیلوگرم پسماند 2/۹۹0 ریال و به ازای پسماند تخمینی سالانه مبلغ 272/837/500/000 ریال می باشد.

ــه  ــا مراجع ــورخ 1402/12/23 ب ــا ســاعت 12 روز چهارشــنبه م ــورخ 1402/12/14 ت ــح روز دوشــنبه م ــد از ســاعت ۹ صب ــرم مــی توانن ــان محت ــذا  متقاضی 3- ل
ــه مبلــغ منــدرج در جــدول فــوق  ــه همــراه تضمیــن شــرکت در فراینــد ارجــاع کار ب ــه ســامانه ســتاد، اســناد را دریافــت و پــس از بررســی پیشــنهاد خــود را ب ب
ــتاد                      ــامانه س ــه س ــورخ 1403/01/18 ب ــنبه م ــاعت 12 روز ش ــت س ــورخ 1402/12/23 لغای ــنبه م ــاعت 12 روز چهارش ــت از س ــه پیشــنهاد قیم ــراه برگ ــه هم و ب

ارســال نماینــد.
4- بازگشایی پاکات ارزیابی کیفی در تاریخ  1403/01/1۹  روز یکشنبه راس ساعت 11 می باشد.

5- از سرمایه گذاران شرکت کننده در مناقصه دعوت بعمل می آید در صورت تمایل در جلسه بازگشایی پیشنهادات حضور به هم رسانند.
6- به پیشنهادات مبهم و مخدوش و فاقد سپرده ترتیب اثرداده نخواهد شد. 

تلفن تماس جهت اخذ اطلاعات 35156225  -011 می باشد.
http://www.babolcity.ir8296

اداره کل منابع طبیعي و آبخیزداری
 استان مازندران - نوشهر
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